
Referat - møte i fylkesbiblioteksjefkollegiet  

Tidspunkt: tirsdag 30. november, 2021, kl 12-14 

Sted: Teams  

Til stede: Troms og Finnmark, Nordland, Trøndelag, Møre og Romsdal, Rogaland, Agder, Innlandet, Viken, Vestland, Oslo og Vestfold og Telemark 

Møteleder Knut Skansen 

Referent: Mette Gjerdrum 

Sak  Kommentar/lenke  Innmeldt av  Notater/referat  

Godkjenne referat fra forrige møte Ingen tilføyelser  Godkjent 

Kjernesystem/formidlingsløsning fra 
deichman. Tilslutningsavtale - 
avklaringer 

Knut Vidar Hoholm og Merete Lie 
var tilstede for å svare på spørsmål. 

 Deichman anbefaler å knytte seg til 
begge avtalene. Presiserer at 
tilknytningen gir en mulighet får å ta 
i bruk kjernesystem og 
formidlingsløsning hvis man ønsker 
det. Det ligger ingen forpliktelse i 
tilknytningen. Fristen for å sende inn 
avtalen er den 10. desember. Man 
håper at kjernesystemet skal være 
klart for implementering i juni 2022, 
men tidsperspektivet må drøftes 
med leverandør. Det skal være 
mulig å få med skoler i avtalen.  
Når det gjelder formidlingsløsningen 
skal det være et krav at denne skal 
kommunisere med andre systemer. 
Kravspeken ber leverandør om å 
beskrive løsningsforslag.  
Spørsmål om kjernesystem og 
formidlingsløsning rettes til 
Deichman ved Knut Vidar Hoholm.  



De ulike fylkene har ulik prakisis for 
hvordan man løser 
tilknytningsavtalene. Noen lar 
bibliotekene/kommunene selv 
knytte seg til, mens noen har gjort 
avtaler på vegne av 
bibliotekene/kommunene. 

Spørreundersøkelsen fra 
Rambøll/NB om ebøker og 
elydbøker. Behov for avklaringer og 
koordinering 

Mange spørsmål knyttet til 
spørsmålstillingen i skjemaet. 

 Det anbefales at vi alle krysser av for 
at vi ønsker en nasjonal ordning for 
innkjøp av ebøker og eldybøker.   
Oppfordrer alle til å bruke 
kommentarfeltet grundig. Særlig gi 
tilbakemeldinger på hvordan 
systemet fungerer både for 
innkjøpere og lånere.  

Arbeid med y boklov-mulig felles 
kronikk 

Storbybibliotekene er enige om å 
skrive en kronikk i de store 
nasjonale avisene. 

 Fylkesbibliotekene får en mulighet 
for å knytte oss til denne. Heidi 
skriver sammen med Knut og Leikny. 

Marius Græsby, Innlandet. Om 
nettverksgruppen for 
ebokkonsortiene 

  Flott at denne nettverksgruppa er i 
gang og har gode refleksjoner og 
delinger rundt arbeidet i 
konsortiene. Mange utfordringer 
både på innkjøpssida, med økonomi 
og kommunikasjon med BS. 
Kollegiet ber om at det meldes til 
oss når det bør gis tydelige 
tilbakemeldinger til BS. Vi må bli 
enda tydeligere i våre krav og 
forventninger. 

Anniken Bjørnes, Trøndelag. Om 
arbeidet i utviklingsgruppa for VGS 
bibliotek 
 

Informerte godt og fyldig om 
arbeidet i nettverket og utfordringer 
å ta fatt i. 

 Se vedlagte presentasjon. 



Anniken Bjørnes, Trøndelag. Om 
arbeidet i utviklingsgruppa for VGS 
bibliotek 

Informerte godt og fyldig om 
arbeidet i nettverket og utfordringer 
å ta fatt i. 

 Se vedlagte presentasjon. 

FIF prosjektet                                                                                                                                                                          Kristin Storvig  orienterte  Se vedlegg FIF prosjektet. 
Orientering 30.11.21 
Beslutning: Fysisk samling i 
oppstarten er OK. Konferanse er Ok.  
Fylkesbibliotekene avgjør selv hvilke 
søkere som skal tas inn, om antall 
søkere utgjør fler enn 4.                               

Eventuelt 
 

Britt/oppfølgingssak årsmøte 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tone/ fylkesbibliotekstatistikken 

 Etablert arbeidsgruppe som skal 
utarbeide veiledning for etablering 
av Meråpne bibliotek. 
 
Areidsgruppa som utarbeidet 
rapport om fjernlån skal ha et møte 
med NB 6. januar, om oppfølging 
fjernlån. 
 
Ønsker sak om dette på neste 
kollegiemøte. Gjennomgang av 
fylkesbibliotekstatistikken. Kanskje 
NB tar det? 

 

 

                                                                                                                                                                    

 

 


